

# 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

## 銀獎 Silver Award

酒店及康樂會所

Hotels and Recreational Clubs



GOLD COAST  
HOTEL

香港黃金海岸酒店  
Hong Kong Gold Coast Hotel

香港黃金海岸酒店一直注重可持續發展和環境保護，並致力採取各項措施以節約能源和用水，以及減少廢物產生。此外，酒店亦積極向賓客、員工以及業務夥伴推廣環境保護訊息，希望能推動更多持份者加入環保行列。

Hong Kong Gold Coast Hotel attaches great importance to sustainable development and environmental protection and makes every effort to minimise the use of water and electricity and reduce waste generation. The Hotel also proactively promotes the message of environmental protection to its guests, staff and business partners with a view to motivating more stakeholders to go green together.



將普通客房改造成特式「綠色主題」房間，配以各式各樣的升級再造的傢俱及提醒客人自備毛巾，支持酒店的環保理念。

Transforming a guest room into a special "Green Theme Room" with various upcycled materials and furniture and encouraging guests to bring their own towels in supporting the Hotel's environmental initiative.



酒店每月於其環保農莊為住客舉辦綠色教育導賞團，讓他們能夠親身體驗有機耕作並增進環保知識。

Providing monthly green education tours for hotel guests at its "Gold Coast Farm" to enable them to have hands-on experience on organic farming and enhance their environmental knowledge.



於2018年4月啟動「塑減行動」，並承諾以2017年為基數，於2022年前減少即棄塑膠用量50%。酒店亦在各客房樓層安裝智能過濾添水站，藉此減少使用樽裝水。

Launching a "Plastic Awareness Campaign" in April 2018 and pledging to reduce 50% consumption of the Hotel's single-use plastic by 2022 as compared with the consumption in 2017. Smart filtered water stations have been installed at guest room floors to minimise the use of plastic bottled water.